
Tina Menard
ebm-papst 
Slovenija

Če bi že v šolah imeli več praktič-
nega usposabljanja, bi delodajalci 
kasneje, ko bi se dijaki zaposlili, 
zanje porabili precej manj časa kot 
zdaj. Vprašanje pa je, kako dvigniti 
vrednost poklicnemu izobraževanju 
tako v očeh dijakov kot tudi očeh 
staršev. Polega tega bi moral biti 
sistem vajeništva, če bo uresničen, 
prožen, saj morajo biti prožna tudi 
podjetja. Trg se hitro spreminja, 
konkurenca je močna, tehnologija 
vse naprednejša.

Fani Al-
Mansour
Zveza srednjih 
šol in dijaških 
domov

Izobraževalni programi so že 
potrjeni, zato bi moral delodajalec, 
in ne zbornice, v dogovoru s šolo 
opredeliti vsebine, ki bi jih »pokri-
li« s praktičnim usposabljanjem z 
delom. Vajeništvo kot edina oblika 
pridobitve znanja za opravljanje 
nekega poklica se najbrž ne bo 
izvajalo, razen morda izjemoma, kot 
na primer rudarstvo, zato menim, 
da se ni bati, da bi učitelji strokovnih 
predmetov ali praktičnega pouka 
postali brezposelni.

Želimir 
Stanić
Sindikat 
Mladi plus

V Sindikatu Mladi plus podpiramo 
uvedbo vajeniškega sistema, saj na 
podlagi primerov dobrih praks iz 
tujine vemo, da lahko mladim olajša 
prehod iz izobraževalnega sistema 
na trg dela. Toda predlog zakona, ki 
je zdaj v javni obravnavi, ima veliko 
pomanjkljivosti in nejasnosti, ki jih 
je nujno treba obravnavati. Zakon 
v zdaj predlagani obliki mladim ne 
omogoča zaščite in socialne varno-
sti. Pomembno je tudi imeti v mislih, 
kako bo zakon vplival na družine in 
na njihove socialne prejemke.


